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FINANSSI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS 02/2020 15.01.2020 
 
Aika: 15.01.2020 klo 17:00 
Paikka:   Finanssi ry:n kiltahuone 
 
Läsnä: 
 
Sami Rojo          Puheenjohtaja 
Miikka Vuorela  Sihteeri 
Severi Kurtti 
Elisabet Lakkala 
Juho Lahtinen 
Tuomas Pikkujämsä 
Samuli Virtanen 
Katariina Kuki 
Noora Arantola 
Aatu Heikkonen 
 
 
Poissa: 
 
Lotta Leinonen 
 
 
Kokouksen asialista 
 
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja avasi kokouksen kellon ollessa 17:14. 
 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus  
 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta ja edellisten pöytäkirjojen tarkastus 
 
Edelliset pöytäkirjat on tarkastettu, allekirjoitettu ja laitettu säilöön. 
 
Noora Arantola ja Juho Lahtinen valittiin pöytäkirjantarkastajiksi. 
 

4. Työjärjestyksen vahvistaminen  
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Sami Rojo ehdotti, että poistetaan § 9 kohdat ”Finanssin ja Artiklan Talousrikossitsit” ja ”NESU-Finanssin 
Wine Tasting”. 
 
Rojo ehdotti myös, että kirjoitusvirhe korjataan § 9 kohdasta ”Tamminkuun Poikkitieteelliset 
Haalaribileet” seuraavaksi: ”Tammikuun Poikkitieteelliset Haalaribileet”. 
 
Työjärjestys hyväksyttiin näillä muutoksilla. 
 

5. Posti ja ilmoitusasiat 
 
Samuli Virtanen kertoi, että Egonomin toimitushaku on mennyt täyteen. 
 
Severi Kurtti kertoi, että Talenomin ja Red Bullin kanssa on aloitettu yhteistyöneuvottelut. 
 
Juho Lahtinen kertoi, että Scancap toimitti toimikuntapaidat. Lisäksi hän mainitsi, että ensimmäisten 
sitsien jatkoja ei järjestetä ravintola Kaarlenholvissa. 
 
Noora Arantola mainitsi ensi viikon Violeteista Bileistä. 
 
Sami Rojo kertoi, että Scancap oli yhteydessä hallituspaidoista. Rojo kertoi myös Eventilla uudistuksesta. 
 
Aatu Heikkonen muistutti hallituskuvien valitsemisesta tämän päivän aikana. 
 
Tuomas Pikkujämsä tiedusteli haalareista ja niiden tilaamiseen käytettävästä yrityksestä. 
 
Sami Rojo kertoi, että Toimikuntien Kick-Offista ei tule tapahtumaa vaan erillinen muistutus. 
Rojo myös mainitsi, että hän ja Samuli Virtanen tarkistavat sähköisiin kulukorvauksiin liittyvät seikat. 
 

6. Nordic Spirit Forum 
 
Katariina Kuki kertoi, että valmistelut ovat käynnissä. Hän mainitsi, että päivämäärä ja teema ovat selvillä. 
Tämän lisäksi yksi puhuja on jo valmiina tapahtumaa varten. Tapahtuma järjestetään 17.3.2020. Aatu 
Heikkonen esitteli tapahtuman mahdollisia grafiikoita. Kuki kertoi, että markkinointia lähdetään 
työstämään pian. Kuki kertoi, että hintoja tullaan alentamaan viime vuoteen verrattuna. Sami Rojo kysyi 
Kukilta kävijämäärätavoitetta. Kuki vastasi tavoitteen olevan noin 100 henkilöä. Kuki pohti myös 
tapahtuman siirtämistä myöhempään kellonaikaan.  
 

7. VVV 
 
Noora Arantola kertoi julkaistusta Facebook-tapahtumasta ja mainitsi, että kaikki kiireelliset asiat ovat 
tällä hetkellä hyvällä mallilla. Arantola esitteli budjetin ja kysymyksen bussien määrästä. Arantola esitti, 
että bussin hinta Finanssi ry:n jäsenille olisi halvempi. Bussien määräksi valikoitui: kaksi pientä bussia ja 
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yksi iso. Arantola mainitsi, että Kide.app:in käyttö myös ruokien hinnassa on järkevää, vaikka se onkin 
hintava. Arantola kertoi, että bussin ja lisäruokailuja voi ostaa itse lipun ostamisen jälkeen. Sami Rojo 
mainitsi, että Noora Arantolalle tehdään työsopimus VVV:tä koskien. Arantola mainitsi, että myös 
vaihtarit huomioidaan lipunmyynnissä. Jos lippuja jää, kutsutaan myös tradenomit mukaan. Arantola 
mainitsi lähettävänsä tietoa muiden Suomen kauppatieteiden ainejärjestöjen hallituksille. 
 

8. Öllövelli 
 
Katariina Kuki kertoi, että tavoitellaan kahta baaria jatkoille. Kuki kertoi olevansa yhteydessä 45 Special - 
baariin ja kysyvänsä olisivatko he kiinnostuneita toimimaan jatkobaarina. Sami Rojo kysyi rastibaarien 
lukumäärää viime vuoteen verrattuna. Kuki totesi Rojolle, että mahdollisuus useampaan rastibaariin on 
olemassa. Rastibaarit, jotka eivät viime vuonna olleet mukana ovat esittäneet kiinnostuksensa 
osallistumiseen Kukille. Rojo painotti, että rastibaarien kanssa tulee pysyä tiukkana tarjousten suhteen. 
Kuki kertoi tarkistavansa hinnat yhdessä toimikuntansa kanssa. Sami Rojo painotti, että artistien 
selvittäminen lähiaikoina on äärettömän tärkeää. Elisabet Lakkala huomautti, että tietyn tyylinen artisti 
voi vetää paljonkin väkeä. Hinnan nostamisesta keskusteltiin ja Kuki ehdotti, että hintoja voitaisiin 
nostaa, sillä artistikustannukset tulevat olemaan noin 10 000 €. Aatu Heikkonen esitteli tapahtuman 
alustavia grafiikoita. Lisäksi Heikkonen mainitsi, että brändi tullaan julkaisemaan tulevan viikonlopun 
aikana. Rojo lisäsi, että jokainen hallituksesta ostaa lipun ja pyysi Kukia olemaan ajoissa budjetin kanssa.  
 

9. Toteutuneet budjetit 
 

• Pikkujoulut 
Esitys: Liite 1 
 
Noora Arantola esitteli toteutuneen pikkujoulujen budjetin.  
 
Esitys hyväksyttiin. 
 

• Welcome to Finanssi 
Esitys: Liite 2 
 
Elisabet Lakkala esitteli Welcome to Finanssin toteutuneen budjetin. 
 
Esitys hyväksyttiin. 
 

• Tammikuun Poikkitieteelliset Haalaribileet 
Esitys: Liite 3 
 
Noora Arantola esitteli Tammikuun Poikkitieteelliset Haalaribileet toteutuneen budjetin.  
 
Esitys hyväksyttiin. 
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10. Käynnissä olevat tai lähipäivinä käynnistyvät projektit 

 

Tammikuu  

 

• 16.1. Kauppatieteilijän kesätyötreffit 
 

Severi Kurtti mainitsi tapahtuman olevan täynnä. 
 
• 20.-31.1. Pienryhmäohjaajien ja kummien haku 
  

Elisabet Lakkala kertoi saavansa materiaalit ja mainitsi, että viestitään sosiaalisen median kanavissa 
laajasti. Kummihaun markkinoinnin tärkeyttä painotettiin. 

 
• 22.1. Violetit bileet 
 

Noora Arantola mainitsi, että biletiimiä tullaan hyödyntämään. Sami Rojo mainitsi, että jokainen, joka 
ei lähde Helsingin Excursiolle, käväisee tapahtumassa. 

 
• 22.-25.1. Helsingin Excursio 

 
Severi Kurtti kertoi toimittaneensa osallistujille aikataulut ja mainitsi, että tapahtuma on viikon 
kuluttua. Kurtti mainitsi hankkivansa vielä lahjat yrityksille. 

 
• 28.1. Toimikuntien Kick-Off 

 
Sami Rojo mainitsi, että tapahtuma järjestetään Aleksinkulmassa klo 16:00-23:00. Jokainen 
toimikunnan puheenjohtaja tekee oman PowerPoint-esityksen ja PowerPointit esitetään 
tapahtumassa. Tapahtuman tarkoitus on olla rento. 

 
• 30.1. NESU-Finanssin Frozen -sitsit 
 

Juho Lahtinen mainitsi olleensa yhteydessä Basso Clubiin, jossa jatkot luultavasti järjestettäisiin. 
Lahtinen mainitsi, että hänellä on jo yksi kuski, mutta toinen kuski puuttuu.  
 
 
 
 

Kello 18:30 pidettiin kokoustauko. Tauko on kestoltaan 10 minuuttia. 
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Kokoustauko päättyi kellon ollessa 18:38. 
 
 

 
 

  
Helmikuu  
 

• 1.2.-2.2. Suomen Ekonomien Intro  
 
Sami Rojo kertoi varanneensa matkat ja lähettävänsä infot myöhemmin. 
 

• 3.2. PwC trainee esittely 
 
Severi Kurtti kertoi olleensa yhteydessä yhteyshenkilöön ja tapahtuma tulee tapahtumaan 

 
• 5.2. Biletiimin ja vujutyöntekijöiden kiitosbileet 

 
Noora Arantola kertoi, että tapahtuma järjestetään Sticky Wingerssissä. Tapahtuma on Finanssi ry:n 
yksityiskäytössä klo 21:00 eteenpäin. Arantola kysyi mielipidettä ilmoittautumisesta ja vanhan 
hallituksen kutsumisesta. Sami Rojo ehdotti, että Facebook-tapahtumaan voisi laittaa kyselyn 
osallistujista. Tapahtumassa jaetaan kiitokseksi neljä drinkkilippua. 

 
• 5.2. Helmikuun Poikkitieteelliset Haalaribileet   

 
Noora Arantola mainitsi, että biletiimin ja vujutyöntekijöiden kiitosbileisiin osallistuneet henkilöt 
pääsevät ilmaiseksi.   
 

• 7.-8.2. Kylteripäivät  
 
Sami Rojo mainitsi, että hallitus tulee osallistumaan tapahtumaan. 

 
• 12.2. Finanssin Ystävänpäiväsitsit 

 
Juho Lahtinen mainitsi, että paikkaa sitseille ei vielä ole, mutta asia on selvityksen alla.  

 
• Koneen laskiaisrieha 

 
Tuomas Pikkujämsä kertoi, että Koneelta ei ole saatu informaatiota. Pikkujämsä mainitsi 
selvittävänsä tapahtumaan liittyvät faktat. 
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• 14.2. Ystävänpäiväkahvit kiltiksellä  
 
Tuomas Pikkujämsä totesi hankkivansa tarjottavat kaupasta.  

 
• 25.2. Laskiainen 

 
Noora Arantola mainitsi, että tapahtuma järjestettäisiin 26.2. ja tapahtuma järjestettäisiin 
Walhallassa kello 18:00-02:00.  

 
• Lajikokeilu 

 
Tuomas Pikkujämsä kertoi olleensa yhteydessä Kamppailuklubiin lajikokeiluun liittyen. Päivämäärä ei 
Pikkujämsän mukaan ole vielä varmistunut, mutta mainitsi keskustelleensa asiasta. Lajeiksi 
Pikkujämsä mainitsi vapaaottelun ja lukkopainin. 

 
11. Kerhotukihakemukset 

Esitys: Liite 6 
 
Tuomas Pikkujämsä esitti liitteen 6 FSKI:n kerhotukihakemuksen. Sami Rojo kertoi, että maksimi 
kerhotukihakemuksen summa on toimintasuunnitelman mukaan 500€. 
 
Esitys kerhotukihakemuksesta hylättiin, sillä se ei vastannut toimintasuunnitelman linjausta 
kerhotukihakemuksista. 
 

12. Hallituspinssit 
Esitys: Liite 7 
 
Tuomas Pikkujämsä esitti liitteen 7 hallituspinsseistä.  
 
Esitys hyväksyttiin. 
 

13. Kiltahuonehankinnat 
Esitys: Liite 8 
 
Tuomas Pikkujämsä esitti liitteen 8 kiltahuonehankinnoista. 
 
Esitys hyväksyttiin.  

 
14. Haalarimerkkikilpailu 

 

http://www.finanssi.org/


 

 

 

FINANSSI RY 

OULUN YLIOPISTON KAUPPATIETEIDEN OPISKELIJAT 

STUDENTS OF ECONOMICS AND BUSINESS ADMINISTRATION AT THE UNIVERSITY OF OULU 

PL 4600 | 90014 OULUN YLIOPISTO | WWW.FINANSSI.ORG 

Sami Rojo kertoi haalarimerkkikilpailun tuloksesta. Voittajaksi valittiin vuoden 2019 hallituksen toimesta 
Samuli Virtanen.  

 
15. Muut esille tulevat asiat 

 
Elisabet Lakkala tiedusteli mahdollisuutta järjestää maistereille maisterikysely tapahtumista.  
 
Noora Arantola totesi, että Poikkitieteellisiin Haalaribileisiin hankitaan uusi roll-up. 
 
Juho Lahtinen kysyi sitseille osallistuvien mahdollisuutta valita sitsijuomat itse. Sami Rojo kannusti Lahtista 
pitäytymään vanhassa kaavassa. 
 
Sami Rojo kertoi 20.1. saapuvasta työelämään tutustujasta ja mahdollisuudesta olla kiltahuoneella kello 
10:00-11:00. 
 

16.  Seuraavan kokouksen ajankohta 
 
Puheenjohtaja Sami Rojo kertoi, että hän lähettää kutsun seuraavasta kokouksesta. 

 
17.  Kokouksen päättäminen 

 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kellon ollessa 19:17. 
 

 

       
Sami Rojo                             Miikka Vuorela 
Puheenjohtaja   Sihteeri 
 

 
 

 
       
Noora Arantola    Juho Lahtinen  
Pöytäkirjantarkastaja   Pöytäkirjantarkastaja 

 
 
 
Sami Rojo 
Hallituksen puheenjohtaja 
puheenjohtaja@finanssi.org 
044 318 2006 
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